

PROVENCE TRANSFER SHUTTLE BUSINESS TRAVEL



For all your personal or business trips, we organize your transfers, with customized customer service, on departure or on arrival to Marseille, Nice, Nîmes, or Montpellier airports, all TGV train stations, and to / from your hotel.

Pour tous vos voyages personnels ou d'affaires, nous organisons vos transferts avec accueil personnalisé, au départ ou à l'arrivée des aéroports de Marseille, Nice, Nîmes, Montpellier, des gares TGV, et de votre hôtel.

PRICE BY MINIBUS / PRIX PAR MINIBUS 1 to 3P. 4 to 8P.

Avignon Hôtel <-> Avignon TGV	50€	60€
Avignon <-> Marseille Airport / Aéroport	170€	190€
Avignon <-> Nice Airport / Aéroport	470€	490€
Avignon <-> Nîmes Airport / Aéroport	100€	120€
Avignon <-> Lyon Airport / Aéroport	460€	490€
Avignon <-> Montpellier Airport / Aéroport	180€	200€
Avignon <-> Aix gare	170€	190€

Included gasoline parking and toll - Inclus carburant, parking & péage

Others transfers and prices on demand
Autres prix et transferts sur simple demande
contact@eloratoursp Provence.com

PRIVATE TOURS / TOURS PRIVÉS

To discover Provence, let you drive by our driver, in a private tour that you tailored to your desires and your pace. Pick your hotel, airport or TGV.

Afin de découvrir La Provence, laissez vous conduire par notre chauffeur, dans un tour privé que vous aurez conçu sur mesure en fonction de vos envies et à votre rythme. Prise en charge à votre hôtel, TGV ou aéroport.

	2 - 4 Pers. max 150 kms - 5 heures	5 - 8 Pers. max 250 kms - 9 heures
Morning or afternoon max 150 kms - 5 hours	300€	330€
Full Day 9 hours max 250 kms	470€	490€
Additional hour	55€	

Included gasoline parking and toll
Inclus Carburant Parking péage.

English Speaking driver included (other languages on demand)
Conducteur accompagnateur Anglais inclus (autres langues sur demande).

SUGGESTIONS THE BEST OF PROVENCE

The Vineyards, Chateaufort du Pape, Gignodas, Vacqueyras, Soudamais de Vanle and ORANGE

Tastings of Provence's "Meilleurs Crus" wines with our driver, you will discover the city of ORANGE, famous for its two fabulous monuments listed as UNESCO World Heritage sites: The Triumphal Arch and the Antique Theater.

Dégustation des meilleurs crus de Provence, puis notre chauffeur vous fera découvrir la ville d'ORANGE célèbre pour ses deux monuments exceptionnels classés au patrimoine mondial de l'UNESCO L'Arc de Triomphe et le Théâtre Antique.



THE DAY
La Camargue

Visit les Saintes Maries de la Mer and discover the wild landscapes of the Camargue region. (Pink flamingoes, bulls) One of the largest nature reserves.

Visitez les Saintes Maries de la mer tout en découvrant les paysages sauvages de la Camargue.(Flamants roses, taureaux) L'une des plus grandes réserves naturelles.



THE DAY
Roman Provence - La Provence romaine, Orange, Font du Gard, Arles

Come discover Roman Provence, with Orange and its Triumphal Arch (monumental roman arch dating back to the 1st century), the Pont du Gard (three-level high roman aqueduct) and finally Arles, with its arenas (most important monument of the ancient Roman colony).



Venez découvrir la Provence Romaine, avec Orange et son Arc de Triomphe (arc monumental romain du début du 1er Siècle), le Pont du Gard (aqueduc romain à trois niveaux) et enfin Arles avec les arènes (monument le plus important de l'ancienne colonie romaine).

Réservation 7J/7 - 24h/24



GENERAL CONDITIONS

2 persons minimum for the trip to take place. Trip in an air conditioned minibus with driver, free trip for children under 5 and half priced for children between 5 and 12. If cancelled on the date, 100% of the package will be charged, 100% of the package will be cancelled, included gasoline parking and toll, lunch not included.

Pour assurer l'excursion minimum 2 personnes. Excursion en Minibus climatisé avec chauffeur. Excursion offerte pour les enfants de moins de 5ans et half moitié prix pour les enfants de 5 à 12 ans. Si annulation du jour même 100 % du prix de l'excursion vous sera facturé. Le prix inclus parking, péage et frais de péage. Déjeuner non inclus.

Rates valid from 04/15/19 to 04/15/20. Tarifs valables du 15/04/19 au 15/04/20

CONTACT | RESERVATIONS
HOW TO BOOK ? COMMENT RESERVER ?
www.eloratoursp Provence.com
contact@eloratoursp Provence.com
Tourism office / Tripadvisor / Viator
Elora tours Provence / Hôtel Reception desk
+33 (0)490 131 555 - +33 (0)659 001 810
Fax : +33 (0)427 502 775

@eloratoursp Provenceavignon
eloratoursp Provence
tripadvisor.fr + elora tours provence



English Speaking driver, other languages on demand - Un chauffeur accompagnateur Anglais, autres langues sur demande

SAS ELORA TOURS PROVENCE
2 place Alexandre Farnèse - 84000 Avignon
SAS au capital de 10 000 euros
RCS AVIGNON 53RET 798 512 331 00017 - CODE APE 4939B
Capacité professionnelle n°JVE931 308084

Licence délivrée par le Ministère chargé des Transports N°2018/93/0000971
REGISTRE VTC EVTC064163299

www.eloratoursp Provence.com - Excursions by minibus & Transfers

Elora

Tours Provence



Reservations +33 (0)490 131 555
7J/7 - 24h/24 +33 (0)659 001 810
contact@eloratoursp Provence.com
www.eloratoursp Provence.com

RECOMMENDED
ON
tripadvisor



www.eloratoursp Provence.com